
 

   

Опасните къщи край Балаклия са освидетелствани,
започна разчистването на района
сряда, 27 юли 2016

След срещата на кмета Георг Спартански с живущи около чешма Балаклия по повод чести сигнали за
нарушаване реда и спокойствието от обитатели на общински и частни домове вблизост първите
резултати за преодоляване на дългогодишните проблеми там вече са налице.

         Освидетелствани като потенциално опасни бяха къщи на ул. „Рибарица”, немалка част от района
вече е разчистена. След извеждането на наемателите  тук ще влезе тежка техника, за да премахне
описаните постройки и натрупаните сметища, ще бъде окастрена и избуялата растителност.
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